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Spørgsmål :
Vil ministeren i forlængelse af sit svar af 28. august 2012 på alm. del -
spørgsmål 857 oplyse, om ministeren vil lade proceduren for udenlandsk 
indregistrerede biler importeret til Danmark fremgå af den side, ministeren 
henviser til i sit førnævnte svar, samt andre relevante sider såsom 
www.borger.dk?

Svar:
SKAT har oplyst, at man er opmærksom på problematikken med det formelle 
krav med hensyn til 14 dages fristen ved indførsel af biler indregistreret i udlan-
det, men at man for tiden som følge af en generel sagsbehandlingstid på 7-8 uger 
ikke kan sikre, at importører af brugte biler vil kunne nå at få ekspeditionen af-
sluttet og få sat nummerplader på bilen inden de 14 dage er gået.

Henvender en borger, der ønsker at indregistrere et køretøj, der allerede er indre-
gistreret i et andet land, sig personligt hos SKAT, vil sagen blive taget ud til hur-
tig ekspedition. SKAT vil endvidere sikre, at en borger, der har anmeldt køretøjet 
til afgiftsberigtigelse hos SKAT - herunder elektronisk -og som kan dokumentere 
dette, ikke i praksis vil opleve noget problem med fortsat at benytte køretøjet 
med de udenlandske nummerplader indtil ekspeditionen er afsluttet.

SKAT har på denne baggrund valgt ikke at orientere på SKATs hjemmeside eller 
på www.borger.dk om muligheden for at få sagen fremskyndet, hvilket jo i sa-
gens natur vil blive på bekostning af en længere ekspeditionstid for alle andre.

En sådan prioritering af sagerne anses ikke for at være i strid med bestemmelser-
ne i forvaltningsloven.

SKAT har imidlertid oplyst til mig, at det vil blive undersøgt, om der kan findes  
en mere permanent og formelt korrekt løsning på den rejste problemstilling, 
hvilket jeg også finder både hensigtsmæssig og påkrævet.


